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Verksamhetsberättelse mandatperioden mars 2019 till mars 2020 

Styrelsen för föreningen ger här sin berättelse för verksamheten under mandatperioden. 

Styrelsemöten 

Styrelsen har under verksamhetsåret haft 8 antal ordinarie styrelsemöten och ett 
konstituerande. Alla protokoll är publicerade på hemsidan. 

 

Styrelsen under perioden. 

Ordförande: Tomas Jakobsson 

Sekreterare: Iren Kämpfer 

Ledamöter: Carina Rosenberg 

Kassör: Kjell Klevinge 

Styrelsesuppleanter:  Peter Hök, Dennis Wassén 

Revisor: Håkan Muller, Anders Jerräng 

Revisorssuppleant: Kerstin Östman 

Valberedning sammankallande: Stefan Lind 

Valberedningen: Åke Petersson, Anders Bengtsson, Josephine Lampén 

 

Styrelsens berättelse 

I vägföreningen ingår 148 fastigheter som har mellan 25 - 100 andelar/ fastighet. 

Två fastigheter har påbörjat avstyckning under verksamhetsåret. 

Några medlemmar har röjt sly under året på våra gemensamma grönområden 

Under året har det påbörjats nedtagning av Barkborre angripna Granar, vilket kommer 
slutföras under 2020. 

Styrelsen har tagit fram ett välkomstblad till nyinflyttade med information om 
vägföreningen. 

 

Upphandlingar och avtal 

Snöröjning har upphandlats av TÖ. Hansson AB för vintern 2019 – 2020 samt sopning av 
vägarna. 

Lagning av vägar har upphandlats av Peab. Ny offert är begärd och godkänd. 
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Åtgärd av större vattensamling framför brevlådorna på Petterslundsvägen. 

 

Div kontakter med myndigheter och företag. 

Då det visade sig att vi var registrerade med fel org.nr hos Nordea, fick vi ej låna pengar för 
reparation av Fagerlundsvägen och Anderslundsvägen. Vi fick ett lånelöfte sent på hösten, 
men då var det för sent att få vägarna åtgärdade. Vilket innebär att vi måste börja om med 
upphandlingen. 

Många och täta kontakter har tagits med kommunen angående höjningsbara brunnslock.   

 

Ersättning och slutbesiktning av fiberinstallationen är under utredning. 

 

Föreningsmedlemmarnas betalningsvilja 

Problemet med medlemmar som inte betalar, utan ett flertal påminnelser och tjat kvarstår 
som tidigare år.  

 

 

………………………………………………….. …………………………………………………… 

Tomas Jakobsson  Iren Kämpfer 

Ordförande   Sekreterare 

 

 

…………………………………………………….. …………………………………………………….. 

Kjell Klevinge   Carina Rosenberg 

Kassör   Ledamot 


